

## **Verslag vergadering d.d. 8 november 2023**

Aanwezig: Joost, Leon, Mariette, Coen Kessels (Vzier). Jan Glastra van Loon (woonpuzzel) online.

Afwezig m.k.: Alize, Richard (gemeente)

1. Joost opent de vergadering en licht toe dat Jan online aanhaakt rond half 9.
2. Agendavolgorde blijft gelijk
3. Verslag van de vorige vergadering is al akkoord.
4. In- en uitgaande post en mededelingen
  - Mail van Forte Welzijn. We willen vragen of Alize contactpersoon voor Forte Welzijn wil worden
  - Mail wandelvoetbal Spero. Deze is doorgespeeld naar DG
  - Mail isolatiemarkt Oosterhout. Deze kwam te laat. Daar kunnen we niks mee.
  - Mededeling dat de site van het omgevingsfonds begin komend jaar online komt.
  - Rekening speelveld is binnen. DR betaalt dit niet meer. Kijken of we dat (dit keer) mbv een vergoeding van het omgevingsfonds kunnen afhandelen.
5. Woonpuzzel.
  - Jan belt in. Alie is nog niet benaderd. Dat wil Jan aankomende week regelen. Jan wil ook met de dames Dekker spreken, hij wil dat ze in ieder geval op de hoogte zijn van de woonpuzzel. Jan heeft dus, op 2 a 3 na, iedereen gesproken.
  - Gesprekken vonden plaats met mensen aan de Akkerstraat, De Danenberg, Alie, Chris.
  - Nu is het zaak om te kijken wat de gemeente kan en wil faciliteren. Op deze manier kan je een visie ontwikkelen waar je verder mee kan.
  - Speeltuintje bij de pomp kan misschien verplaatst worden naar het speelveld. Dit heeft 2 (mogelijke) voordelen:
    - Je kan bij de pomp een pleintje maken
    - Er is op basis van het inwoneraantal recht op 1 speeltuintje. Dat wordt dan gefinancierd en onderhouden door de gemeente. Als dat op het speelveld ligt, kan de gemeente wellicht (mee) betalen voor het speelveld.
  - Jan wil ook met de kerk in gesprek, deze is tenslotte in het bezit van een aanzienlijke hoeveelheid grond in en rond SE

- Met Jan is er ook gesproken over de entree bij de Valburgsestraat en de Oosterhoutsestraat. Deze entree wil Jan, samen met het speelveld en het pleintje, meenemen in de woonpuzzel.
- Jan wil meer weten over mogelijke klompenpaden. We stellen voor dat hij daarover met Ineke van Druten in gesprek gaat.
- Ook wil hij meer weten over het mogelijke fietspad tussen SE en Oosterhout. Hierover moet hij contact opnemen met Theo Ahout.

## 6. Dorpsagenda

- Entree Waaldijk en Valburgsestraat/Oosterhoutsestraat hebben we besproken.
- Verkeer: auto te gast op de Waaldijk: Wijnte Hol, Johan Plamont, iemand van de fietsersbond e.a. zijn bij Joost geweest om te praten over het verkeer op de dijk. Gebleken is dat een paar drempels niet aan de normen voldoen en het verkeer te weinig remmen. Er is toegezegd dat dit herstelt wordt. De bedoeling is dat het men het verkeersaanbod op de dijk gaat monitoren, maar zolang de dijk nog niet helemaal klaar en open is, zal de hoeveelheid verkeer nog niet genormaliseerd zijn. Zodra de dijk tot de Waalstraat open is, zal er sowieso meer verkeer komen. Nijmegen groeit tenslotte en dat levert meer verkeer op.  
Het gedrag dat hoort bij de shared space gedachte, zie je vooral in het weekend, dan is er voldoende langzaam verkeer om de snelheid naar beneden te brengen. Door de week is het (nog) te rustig.
  - Een paar problemen zijn er wel:
    - In de oprit naar de dijk vanuit de Dorpsstraat zit al een grote scheur.

## 7. Entree/ontvangst

Coen haakt aan voor dit onderwerp. Hij heeft samen met Joost gesproken over dit onderwerp en daar een stappenplan voor ontwikkeld. De grote vraag is wat het dorp wil. Wil het dorp mee hierin dan start je het proces. Idee is om te starten met een kleine klankbordgroep van ongeveer 5 a 6 personen. Namen die genoemd worden: Leon, Joost, Ineke van Druten, Mieke Dings, Henk Bouwman en André Thijsen. Leon en Joost vragen of ze mee willen denken.

Klankbordgroep denkt na over hoe het vorm zou kunnen krijgen, denk aan het verzetten van de komborden, herkenbaar straatmeubilair, stratenplan enz. De klankbordgroep ontwikkelt een workshop en wil die door 15 a 20 personen laten volgen. De info die in uit de workshop komt gebruik je om een opdracht te formuleren.

- De klankbordgroep komt 1 avond bij elkaar en bedenkt een workshop (19-12-2023 van 19.30 tot 21.00 uur bij Joost)
- Workshop: in groepjes brainstormen over verschillende onderwerpen. Hier komen 3 plannen uit. In DG komt een oproep om mensen te vragen mee te doen aan die workshop.
- Tijdens een dorpsoverleg kan het dorp uit de 3 plannen er 1 kiezen.

#### 8. Interne zaken.

Artikel in samenwerking met de gemeente om het belang van de Dorpsraden duidelijk te maken komt in het decembertijdschrift van DG. Hieraan koppelen we de dringende oproep dat er voor het begin van het nieuwe jaar nieuwe leden voor de DR moeten komen omdat Joost in december stopt. Voor 3 personen is de DR teveel werk. Komen er geen nieuwe leden bij, dan stopt de DR per 1 januari 2024.

#### 9. Communicatie en actiepunten

- |                                 |                    |
|---------------------------------|--------------------|
| ➤ Contactgegevens kerk naar Jan | Mariëtte           |
| ➤ Gegevens Ineke naar Jan       | Joost              |
| ➤ Gegevens Coen naar Jan        | Joost              |
| ➤ Gegevens Theo Ahout naar Jan  | Joost              |
| ➤ Gegevens Leon naar Jan        | Joost              |
| ➤ Artikel DR voor DG            | Richard/Joost/Leon |

10. Geen vragen in de rondvraag

11. Sluiting 22.15 uur.